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MOTION 

Båtarna i klubben blir allt större, fram för allt bredare. Det är naturligtvis en 

utveckling mot bekvämare sjöliv. Båten är ju i många fall det flytande fritidshuset.  

 

År 2011 var ca 5 båtar mer 400 cm breda.  

I intervallet 350-400 cm fanns 27 båtar och mellan 300-350 cm 90 båtar.  

 

I dag är förmodligen de breda båtarna, mer än 400 cm, fler än 27.  

 

Med den här trenden kommer färre båtar få plats vid bryggorna.  Ca 95 % av antalet 

båtar i klubbens hamnanläggningar inkl. svajbojar är under 300 cm breda. 

Om inte antalet bryggplatser skall minska bör fördelningen av båtplatser göras efter 

båtbredden. Om de bredaste båtarna läggs på svajbojar och de smala svajbojsbåtarna 

bereds plats vi brygga så kan antalet bryggplatser bibehållas samtidigt som det blir 

utrymme för de bredaste båtarna . Visserligen kommer antalet svajbojar att succesivt 

minska när hamnen uppgraderas med fler bryggplatser men under överskådlig tid 

kommer det att finnas tillräckligt många svajbojar för att bereda plats för de bredaste 

båtarna. Medlemmar som har en bryggplats 2014 för sin breda båt får behålla sin 

bryggplats. För nya medlemmar samt vid båtbyte föreslås (enligt ovan) att de 

bredaste båtarna läggs på svajboj. 

Mitt förslag är att ge styrelsen i uppdrag att utreda en effektivare fördelning av 

båtplatser i Pålnäsviken.  

Åke Etsmar 

 

Förslag till beslut: 

Styrelsen föreslår årsstämman att tillstyrka motionen. 


